

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

山东惠发食品股份有限公司

2023 第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Summary of financial data.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Detailed financial data.

门规章、规范性文件及《公司章程》的相关规定，会议形成的决议合法、有效。

与养护依法须经批准的项目，经相关部门批准后方可开展经营，具体经营项目以审批结果为准。

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

（二）惠发（临夏州）食品供应链科技有限公司
1.基本情况
名称：惠发（临夏州）食品供应链科技有限公司

《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号——非经常性损益》中列举的非经常性损益项目与本报告披露项目相符。

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change. Financial data for the first quarter.

二、监事会会议决议情况
1、审议通过了《关于2023年第三季度报告的议案》；

六、备查文件
1.惠发食品第四届监事会第二十二次会议决议；